

Date: 04 July 2024  
Ref: CB/QSE/CA/MTA/407/da-24

التاريخ: 04 يوليو 2024  
الإشارة: CB/QSE/CA/MTA/407/da-24

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani  
Director of Market Operation & Supervision  
Qatar Stock Exchange  
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبدالله عبدالغني المحترم  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
الدوحة، قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that the closed period prior to the announcement of Commercial Bank's second quarter financials for the period ending 30 June 2024, will start on 11 July 2024 and ends on 16 July 2024 after the approval of the financial results by the Board.

نود إحاطتكم علمًا بأن فترة حظر التداول التي تسبق الإعلان عن النتائج المالية للبنك التجاري للربع الثاني من عام 2024 والمنتهي في 30 يونيو 2024، ستبدأ في 11 يوليو 2024 وسوف تستمر لغاية 16 يوليو 2024 بعد الحصول على موافقة مجلس الإدارة على البيانات المالية.

We will provide Qatar Stock Exchange with our second quarter financials for the period ending 30 June 2024, on Tuesday 16 July 2024 after the trading session.

وسوف نقوم بتزويد بورصة قطر بالبيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024، يوم الثلاثاء الموافق 16 يوليو 2024 بعد انتهاء فترة التداول.

We will publish these results in the local newspaper on Wednesday 17 July 2024.

سنقوم بنشر هذه البيانات المالية في الصحف المحلية يوم الأربعاء الموافق 17 يوليو 2024.

The bank will conduct the Investor Relations Earnings call on 17 July at 1:00 pm Doha time.

سيقوم البنك بعقد مؤتمر عبر الهاتف للمستثمرين في 17 يوليو 2024 في الساعة 1:00 بعد الظهر بتوقيت الدوحة.

Investor presentation will be available on the Bank's website on the day of the call.

كما سيتم نشر العرض التقديمي الخاص بالمستثمرين على الموقع الإلكتروني للبنك يوم عقد المؤتمر.

Thank you.  
Yours sincerely,



لكم منا جزيل الشكر.  
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Joseph Abraham  
Group Chief Executive Office